

tion, and opposed the suggestion. The debate might be resumed on Monday.

**Mr. Masson (Soulanges)** would like to see the question disposed of at once. He could see no reason why a vote should not be taken now. The resolutions before the chair were well understood. He hoped that the Government, before yielding to the wishes of the Opposition for an adjournment, will consult their friends on this side of the House, who were ready to proceed with the business of the country instead of listening to all those motions placed on paper to deceive the people, motions which would be the cause of postponing the prorogation to the first of June.

**Hon. Sir George-É. Cartier** said this was not a question of majority or minority. Every one knew that the motion would be voted down by a large majority; but what was desired was a full discussion, to be wound up by a stirring vote against the motion, (cheers).

On motion of **Sir John A. Macdonald**, seconded by **Mr. Mackenzie**, the debate was adjourned, with the understanding that it was to be the first motion on Monday.

#### BANKING RESOLUTIONS

In reply to **Mr. Mackenzie**, **Hon. Sir John A. Macdonald** said to-morrow the question of concurrence in the Banking Resolutions, would likely be taken up; if not, the election Bill.

The House then adjourned at 11.45 p.m.

m'oppose à la proposition. On peut rouvrir le débat lundi.

**M. Masson (Soulanges)**—J'aimerais qu'on tranche la question tout de suite. Je ne vois pas pourquoi on ne pourrait pas procéder au scrutin maintenant. La Chambre a bien compris les résolutions dont elle est saisie. J'espère que le Gouvernement, avant de répondre au désir d'ajournement manifesté par l'Opposition, va consulter ses amis de ce côté-ci de la Chambre lesquels sont prêts à régler les affaires du pays, au lieu d'écouter toutes ces motions faites par écrit afin de tromper la population et qui auront pour résultat d'ajourner la prorogation au 1<sup>er</sup> juin.

**L'honorable sir George-É. Cartier**—Ce n'est pas là une question de majorité, ou de minorité. Nous savons tous que la motion sera rejetée à une grande majorité, mais nous voulons la discuter à fond avant qu'elle ne soit repoussée par un vote écrasant. (Applaudissements.)

Sur la motion de **sir John A. Macdonald**, appuyée par **M. Mackenzie**, le débat est ajourné, étant entendu qu'il constituera, lundi, la première motion.

#### RÉSOLUTIONS BANCAIRES

**L'honorable sir John A. Macdonald**, en réponse à **M. Mackenzie** dit que nous nous occuperons probablement demain de la question de l'adoption des résolutions bancaires; sinon, nous aborderons l'examen du Bill sur les élections.

La séance est alors levée à 11 h 45 du soir.